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Rétvári Bence országgyűlési képviselő és Ferenczi Ernő Ervin polgármester avatta fel a felújított intézményeket

Tuzson Bence országgyűlési képviselő köszöntötte a szépkorú gödi polgárokat

Aczél Sándor alpolgármester, Merkwart Krisztián polgármester, 
Mezei Norbert alpolgármesterKiss Stefán Mónika producer, filmrendező, énekes

Miniszterelnöki különdíjat 
vehetett át Dunakeszi a 

Virágos Magyarország gálán

A 31. Virágos Magyarország gálán Miniszterelnöki különdíjjal ismerték el Du-
nakeszi gyönyörű parkjait, virágos köztereit, a csodaszép sétányait, a városi 
önkormányzat környezetszépítő tevékenységét. “Köszönöm Tóth Eszter főker-
tészünknek, Balás-Szabó Krisztina főkertész-asszisztensünknek és Nyíri Már-
ton környezetvédelemért felelős alpolgármesternek, hogy Dunakeszi közterei, 
parkjai, virágágyásai minden évszakban szemet gyönyörködtetőek. Ehhez pe-
dig kell a szakértelem és a női szépérzék” – írta büszkén a város polgármes-
tere Facebook-oldalán. Az újabb országos szakmai sikerről Dióssi Csaba pol-
gármester, Tóth Eszter városi főkertész és Sipos Dávid alpolgármester nyilat-
kozott a díjátadó ünnepség után a Telekeszi TV stábjának, melynek szerkesz-
tett változatát alább olvashatják. Folytatás a 4. oldalon

Merkwart Krisztián első nyilatkozata lapunk számára

Folytatás a 6. oldalon

Bemutatkozik Fót város eddigi 
legfiatalabb polgármestere

32 éves vagyok, politikatu-
dományi egyetemi végzettsé-
gem van, a szakdolgozatomat 
az önkormányzatiságból ír-
tam. Nős vagyok, feleségem-
mel két gyermeket nevelünk. 
8 éves korom óta élek Fóton. 
2013-2018 között önkormány-
zati képviselő voltam, ekkor 
sok tapasztalatot gyűjtöttem. 
2019-ben függetlenként indul-
tam a polgármester választá-
son. Nem nyertem, de mindösz-
sze 2 százalékkal maradtam 
le a kormánypártok jelöltjével 
szemben – kezdte a bemutat-
kozást Fót új polgármestere.

Jelentős intézményi 
felújítások Zebegényben

Folytatás a 2. oldalon

Folytatás a 3. oldalon

Újabb váci film megvalósításáért dolgozik 
a Memento mori - A váci legenda 

producer-rendezője

Szépkorú gödi polgárok köszöntése

Korszerűsítették az óvoda,
 az iskola és az önkormányzat épületét

Folytatás a 6. oldalon

Kiss Stefán Mónika, aki 
játékfilm formájában 
(Memento mori - A váci le-
genda) bárki számára egy 
igazán szemet gyönyör-
ködtető, ezen túlmenően 
pedig izgalmas, ezért az-
tán akár többszöri felfede-
zésre csábító kisvárosként 
tudta ábrázolni Vácot, ér-
telemszerűen saját maga 
is szerelmese a városnak.
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Kádár Ferenc Penc polgármestere és 
Rétvári Bence országgyűlési képviselő

Rétvári Bence közölte: a 
tankerületek létszámará-

nyosan megkaptát ezt a jut-
tatást a Klebelsberg Központ-
tól, a tankerületek szintén lét-
számarányosan szétosztották 
az iskolák között.

Az iskolákon belül az isko-
laigazgató döntheti el, hogy ki 
az, aki ebben a tanévben a tel-
jesítményével az átlagnál job-
ban járult hozzá az iskolai tel-
jesítményhez, többet tett akár 
az órákon, akár az órákon kí-
vüli foglalkozásokon és nekik 
magasabb összeget adhat - tet-
te hozzá.

Számításaik szerint átlago-
san 187 ezer 500 forint lesz az 
az összeg, amit év végi jutta-
tásként a tanárok megkaphat-
nak a tankerületi iskolákban - 
mondta, megjegyezve: ha va-
laki messze az átlagon felül 
teljesített, az jóval kétszázezer 

forint fölötti összegben is ré-
szesülhet.

Rétvári Bence azt mondta: 
megvan a régi rendszernek is 
az alapja, ami az életkor alap-
ján számolja ki a béreket, de 
már egy nagyon nagy részt a 
bérekből a teljesítmény alap-
ján számolnak.

A cél az, hogy a diákok-
kal jobban foglalkozó taná-
rok magasabb elismerésben 
részesüljenek, magasabb le-
gyen a fizetésük. Így tudják 
a legjobb tanárokat, a leg-
jobb tanítókat még jobban 
ott tartani a pályán, moti-
válni, hogy a diákokból még 
jobb teljesítményt hozzanak 
ki - közölte.

A parlamenti államtit-
kár beszélt arról is, hogy a 
pedagógusbéremelés folya-
matában sokan tértek vissza 
a pedagóguspályára, már há-

romezerrel több pedagógus 
tanít az iskolákban. Emlé-
keztetett, hogy idén 32,2 szá-
zalékos béremelés volt, jövő-
re is lesz egy 21,2 százalékos 
emelés, az elmúlt években 
kétszer volt 10 százalékos 
emelés. Ez azt jelenti, hogy a 
jövő évben Magyarországon 
az átlagos tanárbér 844 ezer 
forint lesz.

Akik hátrányos helyzetű di-
ákokat tanítanak nagy szám-
ban, mert olyan részén taní-
tanak az országnak, azoknak 
egy automatikus, 20 százalé-
kos többlet jár, és az is többle-
tet kap automatikusan, aki hi-
ányszakmákban oktat. Idén 
körülbelül ezerötszáz tanár 
van, aki egymillió forint fölött 
keresett, jövőre tízezres nagy-
ságrendben lesznek olyanok, 
akiknek a fizetése egymillió 
forint fölött lesz - közölte.

Rétvári Bence: juttatást kapnak 
a tankerületi iskolában dolgozó 

tanárok év végén
Juttatást kapnak a tankerületi iskolában dolgozó tanárok év végén, ennek a minimum összege 
hetvenötezer forint, ez a fix rész, amit mindenki meg fog kapni, és efölött egy teljesítményará-
nyos rész is lesz - mondta a Belügyminisztérium parlamenti államtitkára pénteken, az M1 aktu-
ális csatorna Ma reggel című műsorában.

Rétvári Bence országgyűlési képviselő

Pencen idén ősszel 
megújult a település főútja 
és a Petőfi Sándor utca is

A településen élők mindennapi életét könnyí-
ti meg az új kistraktor is, melynek üzembe-

állítása hozzájárul Penc rendezettségéhez, a téli 
hónapokban pedig segíti a hó eltakarítást – szá-
molt be a kedvező hírről Facebook-oldalán Rét-
vári Bence országgyűlési képviselő.

Fotó: Szabó Csaba

 „A Fő út felújítására már nagyon régóta vár-
tunk. Összességében 370 tonna aszfalt épült 
bele. Ezzel a legkritikusabb szakaszokat sike-
rült kijavítani. Emellett a Petőfi Sándor utca is 
meg tudott újulni, nemcsak az aszfaltburkolat 
került az utcára, hanem a vízelvezetés is ki-
épült, így Pencen idén több mint ezer méter út 
újult meg” – ismertette Rétvári Bence, a térség 
KDNP-s országgyűlési képviselője a közösségi 
oldalára feltöltött videóban.

Folytatás a címlapról

Néhány év alatt egymilliárd forint közpon-
ti forrást tudott Zebegény felhasználni – 

emelte ki beszédében Rétvári Bence, a térség or-
szággyűlési képviselője december 12-én, csütör-
tökön, a projektzáró rendezvényén.

Mint mondta: óriási dolog, hogy a három leg-
fontosabb intézmény energetikai felújítása meg-
valósult. Az utóbbi három évben ez különösen 
fontos, hiszen, amikor elindult a háború, akkor 
hihetetlen mértékben kilőttek az energiaárak, és 
amíg tart, addig az árak a háború előtti szintre 
nem is fognak várhatóan visszamenni. A háztar-
tásoknak segített a rezsicsökkentés, de az intéz-
ményeknél és az önkormányzat költségvetésében 
nagyon megérződött.

„A projekt eredetileg az Unió és Magyarország 
társfinanszírozásával készült volna, de ez jelen-
leg Magyarország és Magyarország társfinanszí-
rozásával valósult meg. Mint azt mindenki tudja 
és ismeri, az Európai Unió szerint ez antidemok-
ratikus és korrupció, hogyha óvodákat újítunk fel 
Magyarországon, úgyhogy erre egy fillér nem ér-
kezett, de a költségvetés kipótolta ezeket a forrá-
sokat. A zebegényiek, a zebegényi gyerekek nem 
lehetnek kárvallottjai annak, hogy van itt egy vi-
lágnézeti vita Magyarország és az Európai Unió 
között” – fogalmazott a képviselő.

Emlékeztetett, hogy a településen egymilliárd 
forint értékben valósultak meg beruházások az 
elmúlt években. Strandfejlesztés például 130 mil-
lió forint értékben, bel- és külterületi utak újul-
tak meg, csapadékvíz elvezetés fejlesztésére ka-
pott támogatást Zebegény. Bölcsődefejlesztésre, 
orvosi eszközbeszerzésre, temetőfelújításra szin-
tén nyert pénzt a település. Kikötőfejlesztés is 
megvalósult, civil szervezetek is kaptak támoga-
tást, rendezvények is megvalósulhattak, játszótér 
is megújulhatott, új kisteherautót is vásárolhatott 
az önkormányzat szintén pályázati forrásból.

„Az óvoda, az iskola és az önkormányzat épü-
letén hőszigeteltük a külső határoló falakat és a 
tetőfödémeket, a tetőkre napelemeket helyez-
tünk el, melyek energiát termelnek, így jelen-
tősen csökkentik majd az energiafogyasztá-
sunkat, és kicseréltük a gépészeti rendszere-
ket, hogy azok energiahatékonyabbak és ener-
giatakarékosabbak legyenek” – mondta Fe-
renczi Ernő Ervin, Zebegény polgármestere.

Hozzátette: ez a projekt, melynek összértéke 
250 millió forint, nem csak közösségünk életmi-
nőségét javítja, hanem példaként is szolgál arra, 
hogyan lehet környezetbarát és költséghatékony 
megoldásokat alkalmazni.

Forrás: 0627.hu/Huszák-Nemes Zsuzsanna
Fotó: Szabó Csaba

Jelentős intézményi 
felújítások Zebegényben

Korszerűsítették az óvoda,
 az iskola és az önkormányzat épületét

A zebegényi óvoda, az iskola és a polgármes-
teri hivatal épületei egyaránt átfogó felújítá-
son estek át, amely nem csak modernizálta 
ezeket az intézményeket, de fenntarthatóbbá 
és gazdaságosabbá is tette működésüket. A 
beruházás során kicserélték az elavult nyílás-
zárókat, amelyek így biztosítják majd az épü-
letek jobb hőszigetelését. A projektre 250 mil-
lió forint támogatást kapott az önkormányzat.

Szólt arról, hogy a jövő hét 
elején várhatóan elfogadnak 
egy olyan módosítást, ami 
nem 2030-ig, hanem 2031-ig 
tolja ki azt a szakaszt, amed-
dig ez a bér, a 844 ezer forin-
tos átlagbér minden évben úgy 
fog emelkedni, ahogyan átla-
gosan a diplomás bérek az or-
szágban.

Kitért arra is, hogy míg húsz 
évvel ezelőtt a pedagóguspá-
lyára ötezer hallgatót vettek 
fel, tíz éve már kilencezret, az 
idén pedig tizenötezret. Érez-
hetően nőtt a pedagóguspálya 
iránti érdeklődés, ami azért 
jó, mert egyre jobb képessé-
gű diákok kerülnek a pedagó-
gusképzésbe - mondta.

Rétvári Bence megemlítet-
te, hogy több mint háromszáz-
milliárd forintos az a plusz 
forrás, amit csak béremelésre 
fordítanak a pedagógusoknál. 
Ezzel végre most hosszú távon 
- 2031-ig garantáltan - olyan 
pályára tudnak állni az okta-
tásban, ami a jó tanárok elis-
merésével, a legjobbak pályán 
tartásával a diákoknak ver-
senyképes tudást tud adni.

Közölte, bíznak abban, hogy 
így a legjobbak közé tud be-
kerülni magyar oktatás. Fel-
idézte, hogy többféle módon 
is hozzájárulnak ahhoz, hogy 
az iskoláknak jó teljesítmé-
nyük legyen: a digitális tartal-

makkal, a több mint félmillió 
laptop ingyenes kiosztásával, 
a pedagógus továbbképzés 
rendszerének megújításával.  
Mint mondta, korábban soha 

nem látott mértékű összeg van 
emögött, amelynek 20 száza-
léka európai uniós forrás, 80 
százalékát viszont a magyar 
költségvetés fedezi.
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– Úgy látom, az év vége is nagyon aktívan telik, 
miniszteri elfoglaltságai mellett rendszeresen je-
len van választókerületünk különböző települése-
in is. Mit emelne ki az elmúlt hetek eseményei kö-
zül?

– Folyamatosan dolgozunk, nincs megállás tér-
ségünk településein, a fejlesztéseink ugyanis zavar-
talanul zajlanak ilyenkor is. Ha azt kéri, hogy emel-
jek ki ezek közül néhányat, akkor nehéz döntés elé 
állít, hiszen minden fejlesztésünk egyaránt fontos, 
ezért is vágunk bele mindezekbe, és ezért karoljuk 
fel ezeket a kezdeményezéseket. Az idén befejezett 
nagyobb beruházásaink közül mindenképp ki kell 
emelni a Dunakeszi Diáknegyedet, amit most ősz-
szel adtunk át, és szeptemberben kezdődött meg az 
első tanév az intézményben. Ez a beruházásunk is 
személetesen bizonyítja, hogy a jövőt építi az, aki 
iskolát épít! Nagyon fontos eredmény ez az egész 
térség számára, mert ez az ország legnagyobb le-
zajlott iskolaépítési projektje, amely nemcsak Du-
nakeszi, hanem az egész térség más települései szá-
mára is nagy előrelépés, hiszen a régió más város-
aiból is járnak ide gyerekek, Csomádról, Gödről és 
Fótról is. Az idén kezdte meg működését a csömöri 
Hársfa bölcsőde is, ezzel a fejlesztéssel pedig sike-
rült megőrizni és új tartalommal megtölteni a tele-
pülés egyik legrégebbi és legszebb épületét, ugyan-
akkor pedig csaknem harminc helyi család min-
dennapjait könnyítettük meg ezzel.

– Többször járt Dunakeszin is. Hogyan értéke-
li a város helyzetét?

– Megtisztelő elismerés Dunakeszi városának, 
hogy a település virágosítási és fásítási programjá-
ért, a tiszta és zöld közterületeiért, valamint parko-
sítási elgondolásaiért az idén megkapta a Kulturált 
Település Környezet Díjat. Térségünk már huza-
mosabb ideje az ország egyik legdinamikusabban 
fejlődő régiója, Dunakeszi pedig mindent meg-
tesz azért, hogy lakosai tiszta, rendezett környe-
zetben élhessenek. Külön jelentőséget ad ennek a 

most megkapott elismerésnek, hogy néhány héttel 
korábban Dunakeszi ugyancsak elnyerte a Virágos 
Magyarország idei kiírásának miniszterelnöki kü-
löndíját. A két elismerés így együtt szemléletesen 
alátámasztja törekvéseinket, hiszen minden egyes 
nap azért dolgozunk, hogy az itt élő kicsik és na-
gyok békés mindennapjait szebbé és jobbá tegyük, 
minden fejlesztésünk az ő kényelmüket, a csalá-
dok biztonságát szolgálja, és számomra ez a legfon-
tosabb. Jutott időnk arra is, hogy a helyi Szent Pé-
ter és Pál görögkatolikus templomnál szeretetcso-
magot helyezzünk el az adománygyűjtő ládába, de 
ez az ilyenkor szokásos segélyezésnek egy kis része. 
Kollégáimmal együtt ugyanis az idén is több mint 
háromszázötven, gyermekotthonban élő gyermek-
nek tesszük szebbé ajándékokkal a karácsonyát. De 
szeretetcsomagot adtunk át Klement Jánossal pol-
gármesterrel együtt is Csomádon, ahol az általunk 
felkeresett családban Erzsike néni a férjével közö-
sen két unokájukat neveli.

– Mindez már nagyon is összefüggésben áll az 
adventi időszakkal és a közelgő ünnepekkel. Így, 
az év végén hogyan értékeli az elmúlt időszakot?

– Ezúton is szeretném megköszönni az olvasók-
nak az egész évben kitartó közös gondolkodást, az 
értékes javaslataikat. Nagyon sokat jelentenek ne-
kem a kötetlen beszélgetések, a személyes találko-
zások térségünk összes településén, Csomádon, 
Csömörön, Dunakeszin, Erdőkertesen, Fóton, Gö-
dön és Veresegyházon. Aktív, mozgalmas évünk 
volt, köszönöm a sok támogatást, ami mindig to-
vábbi erőt ad az embernek a megkezdett munka 
folytatásához! Hatalmas energiával fogunk neki 
az előttünk álló feladatoknak, ehhez pedig tovább-
ra is számítok a helyiekre, térségünk nagyszerű kö-
zösségére. Békés, boldog, áldott karácsonyi ünne-
peket, valamint egészségben és sikerekben gazdag 
boldog új esztendőt kívánok minden kedves olva-
sónak!

Szabó Palócz Attila Tuzson Bence igazságügyi miniszter, országgyűlési képviselő

Kammerer Zoltán polgármesterA Dívák és Soltész Rezső nagy sikerű műsorral szórakoztatták a szépkorú gödieket

Minden fejlesztésünk egyaránt fontos, ezért is karoljuk fel ezeket a kezdeményezéseket – fo-
galmazott a lapunknak adott interjúban Tuzson Bence, térségünk országgyűlési képviselője, 
hazánk igazságügyi minisztere. Mint mondta, megtisztelő elismerés Dunakeszinek, hogy a te-
lepülés virágosítási és fásítási programjáért, a tiszta és zöld közterületeiért, valamint parko-
sítási elgondolásaiért az idén megkapta a Kulturált Település Környezet Díjat. Külön jelentő-
séget ad ennek, hogy néhány héttel korábban a város ugyancsak elnyerte a Virágos Magyar-
ország idei kiírásának miniszterelnöki különdíját – tette hozzá Tuzson Bence.

Még szebb és tartalmasabb jövőt 
nyújtani a gyermekeknek

Tuzson Bence: Továbbra is számítok a helyiekre, térségünk nagyszerű közösségére!

„Egy valódi közösségben 
megbecsülés és tisztelet il-
leti meg azokat az embere-
ket, akik hosszú éveken át, 
sok mindent megélve, kitartó 
munkával oly sokat tettek az 

utánuk következő generáció-
ért és ezzel városukért, hazá-
jukért” – fejezte ki köszöne-
tét és elismerését dr. Tuzson 
Bence.

Kammerer Zoltán, a város 

polgármestere örömét fejezte 
ki, hogy időseknek szervezett 
év végi gálakoncertek lassan 
hagyománnyá válnak Gödön.

„Köszönöm a Díváknak és 
Soltész Rezsőnek, hogy két 

napig szórakoztattak ben-
nünket, szüleink és nagyszü-
leink korosztályának pedig 
azt, hogy eljöttek, és újra jó 
hangulatban készülhettünk 
karácsonyra!” – olvashatjuk a 

polgármester közösségi olda-
lán közzétett posztban.

A Balázsovits János Sport-
csarnokban rendezett év végi 
gálakoncertet két nap, decem-
ber 11-én, és december 12-én 

tartották, melyeken a kultu-
rális program mellett az ön-
kormányzat vendégül látta a 
városban élő 65 év feletti pol-
gárokat.

„Göd városa a 65. életévüket betöltött szépkorúak felé gálakoncerttel fejezte ki megbecsülését. Ez az est az ünnepek közeledtével 
különösen fontos, mivel ilyenkor azok a szépkorúak is közösségben ünnepelhetnek, akiknek ez máskor nem adatik meg” – írja kö-
zösségi oldalán dr. Tuzson Bence igazságügyi miniszter, a város országgyűlési képviselője.

Szépkorú gödi polgárok köszöntése
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Nyíri Márton alpolgármester, Dióssi Csaba polgármester, Sipos Dávid alpolgármester, 
Tóth Eszter városi főkertész, Balás-Szabó Krisztina főkertész-asszisztens

Manesses Melinda 
igazgatóhelyettes

A győztes csapat tagjai és felkészítő tanáraik

A Bolyai Matematika Csa-
patverseny a középisko-

lai tanárok kezdeményezé-
sére 2004-ben került először 
megrendezésre. A nagy múl-
tú és rangos versenyt sikerült 
idén megnyernie a dunake-
szi diákoknak, akik ezzel be-
jutottak a nemzetközi döntő-
be. Ez nem rendkívüli a gim-

názium életében, hiszen ko-
rábban is nyertek már diákjaik 
ezen a megmérettetésen, de vi-
tathatatlanul nagy dolog, hogy 
a versenyre összeállított négy 
tanuló mint, kés a vajban ha-
ladt előre fordulóról forduló-
ra. A csapattagok: Balázs Luca, 
Nallbani Gabriella, Bajkó Pé-
ter és Gertner Milán. Felkészí-

tő tanáraik: Paróczay Eszter, 
Sitery Beáta (képünkön).

“Először a 7-4. helyezése-
ket mondták be, és már akkor 
tudtuk, hogy a dobogón vé-
geztünk, aminek nagyon örül-
tünk. Arra viszont nem számí-
tottunk, hogy elsők leszünk” 
– mesélte nekünk Gabriella. A 
fiúk azt is elárulták, hogy sok 

November utolsó napján rendezték meg a Bolyai Matematika Csapatverseny országos döntőjét, 
ahol a Dunakeszi Radnóti Miklós Gimnázium ötödikes csapata állhatott fel a dobogó legfelső foká-
ra. De nemcsak a gyerekek, hanem az egyik felkészítő tanáruk is a legjobbnak bizonyult – adta hí-
rül a dunakeszipost.hu.

Dunakeszi siker a Bolyai 
Matematika Csapatversenyen

Miniszterelnöki különdíjat vehetett át Dunakeszi 
a Virágos Magyarország gálán

Folytatás a címlapról

- Nagyon jó érzéssel és 
örömmel tölt el, hogy a leg-
magasabb szakmai elismerést 
nyertük el.

De igazából ezt az érzést én 
már megéreztem akkor, ami-
kor a dunakesziek mondták, 
hogy mennyire szépül, virá-
gosodik Dunakeszi. Város-
szerte egyre több – a Kegyeleti 
parkhoz és az Aradi vértanúk 
teréhez hasonló - virágos, szép 
zöld folt van, amire büszkék 

vagyunk mindannyian. Ne-
kem ez volt az igazi büszkeség. 
Nagyon örülök, hogy most a 
szakma is elismerte a város-
szépítő tevékenységünket. Azt 
gondolom, hogy ez a díj a pont 
az i betűre, hiszen 2010 óta fo-
lyik egy Zöld Dunakeszi prog-
ram, aminek része az is, hogy 
a közterületek egyre virágo-
sabbak, zöldebbek és szebbek 
legyenek. Környezetünk és az 
eredmények is azt mutatják, 
hogy mára vált teljessé a Zöld 
Dunakeszi program keretében 

végzett munkánk. Már a kez-
detekkor ennek a programnak 
volt a része az illegálisan lera-
kott hulladékok felszámolása, 
a megtisztított terület fenn-
tartása, úgy, hogy még a vá-
ros határában se legyenek il-
legális lerakóhelyek. A fel-
adat ellátására alpolgármes-
tert bízott meg a város, majd 
városi főkertészt neveztünk ki 
a szakmai munka irányításá-
ra. A program tudatos meg-
valósítása, a rendkívül igényes 
szakmai munka eredménye az 
újabb díj elnyerése – mondta 
Dióssi Csaba polgármester.

„Nagy boldogság, ez egy ha-
talmas szakmai elismerés, 
hogyha mondhatom, nekünk 
a lehető legnagyobb az elnyer-
hető díjak közül. A zsűri ér-
tékelése szerint azért kaptuk, 
mert nagyon jól irányítjuk a 
várost, szakmai szempontok-
ra épül Dunakeszi zöldfelület-
gazdálkodása, ami az ország-
ban zászlóshajónak tekinthe-
tő napjainkban” – mondta ért-
hető boldogsággal Tóth Eszter 
városi főkertész.

A jövőben megvalósu-
ló tervekről szólva kifejtette: 
- Az ökologikus szempontok-
ra kezdtünk el még nagyobb 
hangsúlyt fektetni, hogy mi-
nél gazdaságosabban, minél 
szebb környezetet alakítsunk 
ki a helyi anyagok felhaszná-

lásával. Célunk, hogy a város-
ban keletkező hulladékból ke-
letkezett anyagokat – faleve-
leket, mulcsot – visszaforgas-
suk a talajba tápanyagként. Az 
egy nyári virágokat folyamato-
san évelőkre cseréljük, a prog-
ramunk szerint évente ezer fát 
ültetünk, melyek életben tar-
tására is nagy hangsúlyt he-
lyezünk. Betakarjuk őket fa-
levéllel, mulccsal, úgy metsz-
szük őket, hogy azok minél ha-
marabb, minél nagyobb  lomb-
koronát tudjanak növelni. Sok 
egyéb feladat mellett városi 

főkertészként a közeljövőben 
arra fókuszálok, hogy a diák-
negyedtől északra lévő szikes 
– a talajjelentések szerint na-
gyon- nagyon rossz állapot-
ban lévő - területen a gyere-
kekkel együtt egy nagymére-
tű parkot alakítsunk ki. A kö-
zeli napokban már elültettünk 
40 fát, hogy a nyári időszakban 
árnyékot adjanak. A talajszer-
kezet javításával, az évelők, a 
cserjék révén sokkal nagyobb 
lesz a vízelnyelő képessége en-
nek a területnek, kevésbé fog 
párologni, így a környezetét is 

hűteni fogja, ennek köszönhe-
tően mérséklődik a terület át-
forrósodása – ismertette a vá-
rosi főkertész, aki Sipos Dávid 
alpolgármesterrel együtt vette 
a szakmai elismerést az újpes-
ti rendezvényen.

- Nagy élmény volt Duna-
keszit képviselni az országos 
szakmai rendezvényen. Nem 
tagadom, nagy büszkeséggel és 
örömmel vettük át a Minisz-
terelnöki különdíjat – fogal-
mazott az alpolgármester.

 V. I.
Fotó: Kovács Zsolt

versenyen vesznek részt, így 
nem izgultak, hozzá vannak 
szokva ehhez a helyzethez, de 
ennek az eredménynek most 
különösen örülnek.

A tanári fődíjat is 
a gimnázium nyerte
A két tanárnő olyan lelkese-

déssel mesélt nekünk a gyere-
kekről és a felkészítő munká-
ról, hogy nekünk is kedvünk 
lett volna beülni a matekórá-
ikra. Látszott rajtuk, hogy ez 
számukra sokkal több, mint 
munka. Az elismerések sora 
nem ért véget a győzelemmel, 
ugyanis a szervezők idén a ta-
nári fődíjat Paróczay Eszter-
nek ítélték oda. Ebben bizo-
nyára az eredmények mellett 
ez az elhivatottság is szerepet 
játszott.

Manasses Melinda, a gimná-
zium igazgatóhelyettese, Erics-
son-díjas tanár kérdésünkre 
elmondta, hogy a 8 évfolyamos 
osztályokba válogatott gyer-
mekek kerülhetnek, akiket te-
hetségük alapján segítenek ab-

ban, hogy minél jobb eredmé-
nyeket érjenek el.

“A tehetséges gyerek felada-
tot is ad, ezért nagy hangsúlyt 
fektetünk a tehetségek gon-
dozására. Az itt tanító kollé-
gák saját magukkal szemben 
támasztotta elvárása, hogy 
ezekre a versenyekre is a leg-
nagyobb szakmai odaadás-
sal készítsék fel a gyerekeket 
és a tehetségfejlesztésben ma-
ximálisan odategyék magu-
kat” – nyilatkozta az igazgató-
helyettes.

Irány a nemzetközi 
verseny

A győzelem azt jelenti, hogy 
a nemzetközi versenybe is be-
jutottak, amit várhatóan nyá-
ron rendeznek meg. Tavaly egy 
tizenkettedikes csapat jutott 
be a nemzetközi megméret-
tetésbe, ők ugyanígy ötödik-
ben kezdték el a versenyzést 
és vitték végig sikerrel a pálya-
futásukat. A gyerekek elárul-
ták, hogy más tantárgyakat is 
szeretnek, másban is indul-
nak versenyeken, de a matek-
ban a legeredményesebbek. A 
kiváló eredményért cserébe pi-
ros ötöst és igazgatói dicséretet 
is kaptak. A tanulók folyama-
tosan versenyeznek, ezért for-
mában kell maradniuk, hiszen 
várja őket a Zrínyi Ilona Mate-
matikaverseny vármegyei dön-
tő és a Dürer verseny országos 
döntője is.

Gratulálunk a tanulóknak és 
felkészítő tanáraiknak!
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A széles körű összefogás eredményeként 111 család karácsonyát tették könnyebbé a dunakesziek

A megajándékozott gyerekeket sok finomsággal várták

Rövid időn belül két jeles elismerést vehetett át a város képviseletében 
Sipos Dávid alpolgármester, Dióssi Csaba polgármester és Tóth Eszter városi főkertész

Áldott, meghitt karácsonyi ünnepet, békés, 
boldog új esztendőt kívánunk

Dunakeszi valamennyi polgárának!

Sipos Dávid alpolgármester, Dióssi Csaba polgármester, Nagyné dr. Spiegelhalter Renáta jegyző asszony

Az év legeredményesebb 
sportszervezete speciális 

sportágak kategóriában: VSD
Az év legjobb Pest vármegyei 

sportolója speciális sportágak 
kategóriában: 1. helyezett Pá-
los Péter, a VSD paralimpikon 
asztaliteniszezője

Pest vármegye legeredmé-
nyesebb középiskolája: 3. he-
lyezett a Dunakeszi Radnóti 
Miklós Gimnázium

Az év legjobb Pest várme-
gyei csapata utánpótlás-kor-
osztályban: a VSD U20 kézi-
labdacsapata.

Szeredi Helga

Dióssi Csaba polgármes-
ter és két alpolgármeste-

re – Sipos Dávid és Nyíri Már-
ton -, valamint Szabó József 
egyházügyi tanácsnok, önkor-
mányzati képviselő és Gál Gel-
lért Ákos,  a DOHSZK Csa-
lád és Gyermekjóléti Központ 
szakmai igazgatója hétfő kora 
este a József Attila Művelődési 
Központban tartott karácsonyi 
ünnepség keretében adták át a 
széles körű összefogás eredmé-
nyeként felájánlott ajándéko-
kat a nehezebb sorsú családok-
ban élő gyerekeknek.

„Köszönöm mindenkinek, 
aki a felajánlásaink mellett egy-
egy doboznyi ajándékkal, édes-
séggel, könyvvel támogatta a 
város karácsonyi adományak-
cióját. Jó ez a város, jó emberek 
élnek benne, jó közösség va-
gyunk!” – fogalmazott Dióssi 
Csaba polgármester.

Gál Gellért Ákos a Dunaka-
nyar Régió kérdésére elmond-
ta, hogy az egykoron Szabó Jó-
zsef önkormányzati képvise-
lő által életre hívott karácsonyi 
cipősdoboz-akció jóvoltából 
a széles körű támogatásnak és 
összefogásnak köszönhetően 
sok nehéz sorsú családban élő 
gyerek karácsonyát ajándékoz-
za meg örömteli élménnyel.

– Ma már nagyon sokan – 
köztük a város vezetői, köny-
ves- és ajándékboltok, magán-

személyek és vállalkozások – 
támogatják az akciót, akiknek, 
melyeknek köszönhetően ma 
61 karácsonyi ajándékcsoma-
got adhattunk át a gyerekeknek 
– újságolta a szakmai igazgató.

Gál Gellért Ákostól azt is 
megtudtuk, hogy a gyerekek 

mellett – egy másik rendezvé-
nyen – 50 felnőtt vehetett át 20 
ezer forintot karácsonyi aján-
dékként.

– Ez a szép, nemes kezde-
ményezés néhai Kállay Gyu-
la bácsi személyéhez kötő-
dik, akinek hagyatéka révén 
és az adományozáshoz évek 
óta csatlakozó városi veze-
tőknek, valamint a Redit Sze-
nior Örömtánc Klub tagja-
inak köszönhetően ezúttal 
egymillió forint támogatás-

sal tették könnyebbé 50 csa-
lád karácsonyát.

Szabó József egyházügyi ta-
nácsnok örömét és köszönetét 
fejezte ki, hogy idén is sokan 
csatlakoztak a felhívásukhoz, 
akik között volt a IV. Béla Ki-
rály Gimnázium és a Szent Ist-

ván Általános Iskola diáksága 
és pedagógus közössége is.

– Sajnos mindig vannak ne-
hezebb körülmények között 
élő családok, de annak kife-
jezetten örülök és köszönöm, 
hogy ugyanúgy mindig van-
nak nagyon jó szándékú em-
berek, segítő közösségek, akik 
önzetlenül nyújtanak segí-
tő kezet a rászorulóknak – 
mondta Szabó József.

(Vetési)  
Fotó: Kovács Zsolt

Újabb karácsonyi ajándékokat kapott Dunakeszi. Tarolt a Városi Sport Egyesület (VSD) a Pest vár-
megye sportkarácsony rendezvényén és díjátadón, és dobogós lett a Radnóti gimnázium is.

 „A dunakesziek önzetlenségének köszönhetően ma sok gyermek és szülő arcára tudtunk boldog 
mosolyt csalni. Olyan családoknak adhattunk ajándékokat, akiknek a legnehezebb napokat jelen-
ti a karácsony” – írja közösségi oldalán a város polgármestere.

Sportkarácsony – Dunakeszi díjeső

Karácsonyi ajándék a nehéz sorsú 
gyerekeknek és felnőtteknek

Dióssi Csaba örömmel számolt be arról, hogy 
Dunakeszi a Kulturált Települési Környe-

zet díjat vehette át.
„A közterületeinkért, a parkosítási elgondo-

lásainkért, a virágosítási és fásítási programun-

kért. Ismét köszönöm Tóth Eszter főkertésznek a 
szakmai hozzáértését és a szépérzékét. Minden 
évszakban jó végignézni Dunakeszin, zöld, virá-
gos és tiszta a városunk!” – írta a város polgár-
mestere.

 „Olyanok kaptak ma díjat a Pest Vármegyei Önkormányzat kitüntetés átadóján, akik lámpások a 
közösségükben. Alapvetően egyéni teljesítményeket jutalmaztak, de idén egy települést is, Duna-
keszit” – írta december 6-án közzétett posztjában közösségi oldalán a város polgármestere.

Kulturált Települési Környezet 
Díjjal ismerték el Dunakeszit
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Kiss Stefán Mónika

Bogdán József

Folytatás a címlapról
Folytatás a címlapról

A zeneművész és filmes alkotó immár évek 
óta igen gyakori vendég a városban, van, 

úgymond, hogy „csak úgy”, érkezik, sétálni egy 
kicsit, beülni valamelyik kávézóba, véletlenül 
összefutni kedves ismerősökkel, barátokkal, de 
gyakorta konkrét feladattal jön, próbálni, fellép-
ni a Stefi & TheBand nevű zenekarával vagy épp 
helyszíneket keresni legújabb filmtervéhez. Sőt 
egy fantasztikus duót is alakított Beszkid József-
fel, akivel az aktív próbákat januárban kezdik el.

– Hivatás tekintetében értelemszerűen a kán-
tori szolgálat van az első helyen az életemben, 

de nagyon fontosak a zenekari alkotói, előadó-
művészi lehetőségek, feladatok is. Korábban is 
volt zenekarom, világzenét játszottunk saját 
számokkal, jómagam zeneszerzőként, énekes-
ként, fuvolistaként vettem részt ebben a csapat-
ban. Ugyanakkor régóta szerettem volna egy 
swing és jazz stílusú formációt. A legjobb em-
berekre találtam rá épp itt Vácott Pálinkás Ger-
gely és Retzler Péter személyében, akik mellett 
ütőhangszeresként Kovács Péter lett még alap-
ember a kvartettünkben. Örömzenélünk így 
együtt, hosszabb távon is ez a terv: többnyire is-
mert számokat játszunk, de természetesen van-
nak már és lesznek is még újabb és újabb saját 
szerzeményeink egyaránt. Most nagyjából egy 
- másfélórás műsorunk van, tehát nagy öröm-
mel tudunk vállalni önálló fellépésre vagy épp 
fesztiváli közreműködésre szóló felkéréseket is 
– mondta Kiss Stefán Mónika az idén alapított 
zenekar kapcsán, aki művésztársaival a minap 
fergeteges koncertet adott a váci Piarista Kilá-
tó Központban.

Ami pedig az újabb filmtervét illeti....nos egy-
előre nem szeretné felfedni a részleteket, de ha 
minden igaz, februárban megtudhatjuk, hogy 
mit forgat a fejében.

– Csakúgy, mint a Memento mori - A váci le-
genda esetében, értelemszerűen a tervezett új 
filmben is számos váci helyszínen szeretnék for-
gatni, és számítok majd a helyiek lelkes közre-
működésére statisztaként – nyilatkozta újabb 
váci ihletésű filmtervéről Kiss Stefán Mónika.

Ribáry Zoltán

- Azóta készültem az idei 
megmérettetésre a tanulás, a 
munka, valamint a családi élet 
mellett. Idén, 2024-ben nagy fö-
lénnyel nyertem el a polgármes-
teri tisztséget. A 2151 Egység-
ben a Városért Egyesület, illet-
ve a Fejlődő Otthonunkért Tár-
sadalmi Egyesület színeiben in-
dultunk csapatban. Nem csak a 
polgármesterséget sikerült meg-
szereznünk, de a képviselő-tes-
tületben is jelentős többségünk 
lett. Ez egy óriási bizalmat jelent 
a választóktól, amit köszönünk 
és azzal szeretnénk meghálálni, 
hogy a város jelentős lemaradá-
sát választási ígéretünk szerint 
igyekszünk behozni. Mindez 
persze erősen függ a gazdasági 
helyzettől, és 20 éves lemaradást 
nem lehet egycsapásra jóvá ten-
ni, ezért 15 éves fejlesztési tervet 
dolgoztunk ki.

- Melyek lesznek az első ko-
molyabb, látható beruházá-
sok?

- Úgy döntöttünk, hogy az 
előző ciklusban elindított beru-
házásokat nem állítjuk le, eze-
ket be kívánjuk fejezni. Átta-
nulmányozzuk azokat a terve-
ket is, amelyeket az előző veze-
tés készíttetett. Megfontoljuk, 
mit tudunk abból megvalósí-
tani, elsősorban útépítéseket, 
magasépítéseket.  Ugyanak-
kor, ahogy a választási progra-
munkban is szerepelt, sok ki-
sebb, de a lakosság igényei sze-
rint szükséges beruházásokat, 
felújításokat akarjuk megtenni. 

Fekvőrendőröket, bójákat, 
bármit, amivel elérjük, hogy az 
autósok lassabban, biztonságo-
sabban közlekedjenek. 

- Úgy tudjuk, Fót önerős adó-
erő bevétele a lakosság szám-
arányához képest igen magas, 
magasabb például Dunakeszi-
énél is.

- Ez így van, azonban a vá-
ros fejlettségi szintjén ez sajnos 
nem látszik. Ennek okát keres-
ve kiderült, hogy rengeteg olyan 
kiadása van az önkormányzat-
nak, ami fölösleges, vagy túlzó 
mértékű. Elődeink nem a gon-
dos gazda szemléletével jártak 
el. Mostani megrendeléseink-
nél kiderült, hogy nekünk sok-
kal alacsonyabb ajánlatokat si-
került elérnünk. Bizonyos meg-
bízások során 20-30-40 száza-
lékkal olcsóbbért tudunk egyes 
szolgáltatásokat elláttatni. Eze-
ken sokat tudunk spórolni. Az 
előző vezetés még 5,2 milliárd 
forinttal vette át a kasszát, mi 
most a szeptemberi iparűzési 
adófeltöltéssel együtt is csak 3,8 
milliárdot „örököltünk”.  Emel-
lett óriási kiadásaink vannak. 
Az önkormányzati-, óvodai-, 
művelődési házi dolgozóknak, a 
közalkalmazottaknak csak egy 
bizonyos mértékig finanszíroz-
za az állam a fizetésüket. A bé-
rekhez az önkormányzatnak 
kell hozzátenni jelentős össze-
geket, hogy versenyképes fize-
tésekkel meg tudjuk tartani itt 
az agglomerációban az alkal-
mazottainkat. Ez a bérkiegészí-
tés évente 1 milliárd forint kö-
rüli összeg. Továbbá a legutóbbi 
városvezetés közel másfél milli-
árd forintnyi ingatlanvagyont is 
értékesített, amit aztán föl is élt. 

Tehát igen, az adóerő képes-
ségünk magas, de el is folyik 
rengeteg helyen a pénz. Ezért 
van az, hogy gyakorlatilag min-
den kiadást igyekszem átnéz-
ni, hogy semmi fölösleges ne 
legyen köztük, illetve hol lehet 

kedvezőbb ajánlatot elérni. Eb-
ben a három hónapban, össztö-
megben 60 millió forintot spó-
rolunk meg a döntéseinkkel, 
amit majd igyekszünk beruhá-
zásra fordítani.

- Ismereteim szerint a lakos-
ság egy szebb, méltóbb város-
központot hiányol.

- Igaz, már több ciklusban ké-
szültek nagy összegekért ilyen 
tervek, amik mind kidobott 
pénzt jelentettek, mert azokból 
semmi sem épült. Legutóbb az 
előző testület is készíttetett egy 
újabb tervet, amelyben az új vá-
rosházát több mint 70 millió fo-
rintért terveztették meg. 

Látjuk, hogy a kivitelezésre 
az első három-négy évben nincs 
pénzünk. Persze, ha egy ered-
ményes pályázat útján elő tud-
nánk teremteni, az szuper len-
ne. Viszont beláthatatlan, hogy 
az Európai Unióval miként fog 
alakulni a kapcsolatunk, vagy 
kormányzati szinten számítha-
tunk-e jelentős összegű támo-
gatásra. Nyilvánvaló, hogy or-
szágos szinten nem a fóti város-
háza és a főtér a legégetőbb hiá-
nyosság, de igyekszem lobbizni. 
A hozzáértő munkatársaim sze-
rint ez a beruházás jóval meg-
haladná a 2 milliárd forintot.

Ezzel a létesítménnyel az ön-
kormányzat, a hivatal mél-
tóbb helyre kerülne, de a ké-
sőbbiekben bevételt nem hozna.  
Ugyanakkor számos közintéz-
ményünk van önkormányzati 
fenntartásban, melyek szintén 
méltatlan állapotban vannak, s 
ezeknek sincs egyelőre lehetősé-
gük jobb helyre költözni. 

- Köszönjük a bemutatko-
zást!

Windhager Károly

Újabb váci film megvalósításáért dolgozik 
a Memento mori - A váci legenda 

producer-rendezője
Merkwart Krisztián első nyilatkozata lapunk számára

Bemutatkozik Fót város eddigi 
legfiatalabb polgármestere

Az év vége különösen aktív időszak volt a 
DDC segítő tevékenységeit illetően. A kör-

nyezettudatosságot már 2011 óta népszerűsítő 
programja, a Zöld Megoldás-pályázat keretében 
idén 22 pályamunka érkezett be, melyek mind-
egyike a helyi közösségek támogatását szolgálja, 
büszkén hirdetve a fenntarthatóság zöld üzene-
tét a 2025-ös évben is.

A fiatal generációk támogatásáról sem fe-
ledkezett meg a vállalatcsoport: a „Duna-Drá-
va a Tehetségekért” ösztöndíjprogram kere-

tében idén 20. alkalommal jutalmazták a váci 
és a Beremendi Cementgyár környékén élő ki-
emelkedően teljesítő fiatalokat. A DDC 2024-
ben 11. alkalommal csatlakozott a Pécsi Rota-
ry Club adventi kezdeményezéséhez is, melynek 
célja, hogy a jövő tehetségei megkapják a ne-
kik járó méltó elismerést, megszépítve számuk-
ra a karácsonyi időszakot. A DDC ennek kere-
tében 150.000 Ft értékű pénzjutalmat ajánlott 
fel, melyet idén Bogdán József, a Baranya Vár-
megyei SZC Angster József Technikum, Szak-
képző Iskola és Szakiskola végzős tanulója ve-
hetett át ünnepélyes keretek között a pécsi Szé-
chenyi téren.

„A DDC hiánypótló szerepet tölt be az után-
pótlásképzés, a szakmai tudásmegosztás, vala-
mint a helyi közösségek életminősége és fenn-
tarthatósági törekvéseinek javítása terén. Fon-
tos küldetésünk, hogy motiváljuk a jövő generá-
cióit, és olyan szemléletmódot állítsunk példa-
ként a fiatalok elé, amely hosszú távon erősíti a 
közösségi összefogás erejét, valamint bolygónk 
védelmét” – nyilatkozta Müller Ádám, a DDC 
Beremendi Gyárának igazgatója.

Karácsonyi hangversenyükre pillanatok 
alatt elfogytak a regisztráció köteles in-

gyenes jegyek, és akik hallgatták őket, csor-
dultig telt szívvel folytathatták az ünnepvárást. 
A katarzis élmény garantált volt, hiszen 100 
csengőhangú gyermek, 40 fős gyermekzeneka-
ri kísérettel 90 percen át csalta elő a könnyeket 
a közönség szeméből a csodálatos előadással. A 

hangulatot csak tovább fokozta, amikor több 
mint 60 kórista a Bárdos Lajos Általános Isko-
lából becsatlakozott az előadásba és együtt éne-
kelték el a Csendes éj című dalt.

A filharmonikusok látogatásához egy ha-
gyomány is tartozik: hangszert kapnak aján-
dékba Dunakeszitől. Idén egy olyan csellót 
adott át nekik Juhos Márton önkormányza-
ti képviselő, amelyet Balázs Egon, dunakeszi 
vonóshangszerkészítő készített. Ha pedig már 
Dunakeszire látogattak, és szeretetvendégség-
ben dunakeszi családoknál töltöttek 2 éjszakát, 
a diáknegyedet is megtekintették. 

Szeredi Helga
Fotó: Kovács Zsolt

Adventi meglepetéssel segíti 
a tehetséget a DDC

A Szentegyházi 
Gyermekfilharmónia karácsonyi 

hangversenye Dunakeszin

Hazánk meghatározó építőanyag-gyártója, a Duna-Dráva Cement Kft. (DDC), ismét bebizonyította, 
hogy elkötelezett a tehetségek támogatása mellett. Az utánpótlásképzés, a helyi közösségek tá-
mogatása és a fenntartható szemlélet terjesztése nemcsak hosszú távú vállalati stratégia, hanem 
a mindennapi működés egyik fontos alappillére a vállalatnál.

Szinte napra pontosan év után újra a dunakeszi VOKE József Attila Művelődési Központ színpadán 
állt a Szentegyházi Gyermekfilharmónia Kórus. Hírük akkor és most is messze megelőzte őket, pil-
lanatok alatt elfogytak a helyek a hangversenyre. Dupla Prima Primissima-díjasokként érkeztek, 
a minap tartott 2024-es Prima Primissima gálán a Prima-díj mellett a közönségdíjat is elnyerték. 
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Miért fontos a téli 
felkészítő vizsgálat?

A téli felkészítő vizsgálat so-
rán szakembereink alaposan 
átvizsgálják autóját, és fel-
hívják figyelmét az esetlege-
sen elvégzendő javításokra, 
cserékre. Ennek köszönhe-
tően megelőzhetők a várat-
lan meghibásodások, ame-
lyek akár balesethez is vezet-
hetnek.

- Mire számíthat a Kállay 
Autónál?
- A Kállay Autónál a követke-
ző vizsgálatokra számíthat:
• Fagyálló fagyáspont el-
lenőrzése:  A megfelelő 
fagyálló véd a motor túlme-
legedése és a fagykárok el-
len. Magyarországon -25 fok 
felett jónak számít a mért 
érték. Általánosságban a 
felfagyállózott hűtőrendszer 
-30 és -35 fok között szokott 
lenni.
• Akkumulátor és töltés 
vizsgálata:  Az alacsony hő-
mérséklet jelentősen megter-
heli az akkumulátort, ezért 
fontos ellenőrizni annak töl-
töttségi állapotát. Fontos to-
vábbá az ékszíjhajtás állapo-
ta. Régi repedezett szíjak a 
téli időszakban hatványozot-
tan nagy terhelést kapnak, 

ezek cseréje ilyenkor esedé-
kessé válhat.
• Téli gumiabroncsok: A téli 
gumiabroncsok sokkal jobb 
tapadást biztosítanak síkos 
útfelületen, mint a nyári ab-

roncsok. Tartósan 7 fok alatti 
hőmérsékletnél, már javasolt 
a gumiabroncsok téli szettre 
való átszerelése.
• Világítás:  A téli időszakban 
korábban sötétedik, ezért el-
engedhetetlen, hogy minden 
fényszóró megfelelően működ-
jön. A működés még nem ele-
gendő. Fontos hogy a tompí-
tott fényszóró fényereje, és be-
állítása is rendben legyen. Lát-

ni, és látszani elve alapján nagy 
figyelmet fordítsunk erre is.
• Ablaktörlők:  Az eső, és a 
hó eltávolításához megfelelő 
állapotban kell lennie az ab-
laktörlőknek. Elöregedett, ki-

keményedett ablaktörlő lapá-
tok csíkoznak, és csökkentik 
a szélvédőn a látóteret.
• Fékrendszer: A fékrendszer 
hatékony működése elenged-
hetetlen a biztonságos köz-
lekedéshez.  Itt fontos megje-
gyezni a fékyfolyadék cseré-
jét, amit két évente szükséges 
elvégezni.
Alvázvédelem:  Az alváz-
védelem megóvja az autót a 

korróziótól, és a téli útszórók 
káros hatásaitól.

Miért válasszuk a 
Kállay Autót?

• Szakértelem:  Szakembe-
reink több éves tapasztalat-
tal rendelkeznek a Ford és 
Mustang modellek szervize-
lésében.
• Gyorsaság: Rövid határidő-
vel elvégezzük a szükséges 
vizsgálatokat és javításokat.
• Kiváló minőségű alkatré-
szek: Csak eredeti vagy kivá-
ló minőségű utángyártott al-
katrészeket használunk.
• Kedvező árak:  Versenyké-
pes árakkal várjuk ügyfele-
inket.
• Garancia:  Minden elvég-
zett munkára garanciát vál-
lalunk.

- Azt is mondhatjuk, hogy 
ne halogassuk a téli felkészí-
tést!
- Pontosan. Foglaljon idő-
pontot még ma a Kállay Au-
tónál, és biztosítsa autója biz-
tonságos üzemeltetését a téli 
időszakban! Várjuk régi és új 
partnereinket is! – mondta 
Kállay Imre, a Kállay Autó 
– Ford és Mustang szerviz és 
szaküzlet ügyvezetője. (X)

A Dunakeszi Közüzemi Nonprofit Kft. azonnali kezdéssel, hosszú távú 
munkalehetőséget kínál az alábbi munkakörök betöltésére:

TÁVFŰTÉSI TERÜLETRE 
CSŐSZERELŐ, 

KARBANTARTÓ 

Feltételek: 
- Csőszerelői szakképzettség 

és/vagy legalább 1 éves 
gyakorlat 

a szakmában
- "B"kategóriás jogosítvány.

Előnyt jelent: 
- Láng- és ívhegesztési 

képesítés 
és/vagy gyakorlat
- Dunakeszi vagy 

vonzáskörzetében levő lakhely
- számítógépes ismeretek

 
Jelentkezés személyesen 
Párzsi Attila karbantartási 

vezetőnél 
(mobil: 30 9706 491) 

Amit kínálunk: 
- Bejelentett, biztos 

és hosszú távú munkahely
 - Versenyképes javadalmazás

- Cafetéria
- Munkaruha

- Szolgálati telefon
 - Továbbképzés

- Barátságos, családias 
munkalégkör

 - Változatos munkavégzés

Az önéletrajzukat a 
kozuzem@dkkozuzemi.hu 

e-mail címre várjuk 
a titkárságon.

KÖZTERÜLETI 
SEGÉDMUNKÁS

Feladatok:
- közterületi szállítási, 

hulladékszedési munkavégzés
- részvétel 

a városüzemeltetés 
feladatainak ellátásában
Feltételek: - 8 általános 

Előnyt jelent: - Dunakeszi 
vagy vonzáskörzetében levő 

lakhely (Fót,Göd)
- jogosítvány

Jelentkezés Glasza Gábor 
városüzemeltetési vezetőnél 
(mobil: 30 628 3206) vagy 

e-mailben: kozuzem@
dkkozuzemi.hu

TÁVFŰTÉSI TERÜLETRE 
KAZÁNGÉPÉSZ /
KAZÁNKEZELŐ 

Feltétel: 
- kazángépész vagy 

kazánkezelő képesítés 

Előnyt jelent: 
- csőszerelő, villanyszerelő, 

lakatos képesítés
- Alapfokú számítógépes 

ismeretek
 - Dunakeszi vagy 

vonzáskörzetében levő lakhely

HULLADÉKSZÁLLÍTÓ JÁRMŰ 
RAKODÓT 

Elvárások:
• fizikai állóképesség

• terhelhetőség
• egészségügyi alkalmasság

• megbízhatóság
• minimum 8. általános iskolai 

végzettség
Amit kínálunk:

• Hosszú távú munkalehetőség, 
stabil háttér

• Hétköznapi 8 órás 
munkavégzés 

06:30-tól - 15:00-ig
• Szabad hétvége

• Munkaruházat biztosítása
• Bejelentett munkaviszony
• Munkába járás támogatása
• Egyéb juttatások: cafeteria

Előnyt jelent:
 - Dunakeszi vagy 

vonzáskörzetében levő lakhely 
(Fót, Göd)

 Jelentkezés Glasza Gábor 
városüzemeltetési vezetőnél 

(mobil: 30 628 3206)  
vagy e-mailben:  

kozuzem@dkkozuzemi.hu
 

MUNKAERŐ FELVÉTEL
Készüljön fel a télre a Kállay Autónál!
A téli időjárás megérkezésével autóinknak is fokozott figyelmet kell szentelnünk. Az eső, a hó, a jég és a hirtelen hőmérséklet-válto-
zások komoly kihívást jelentenek a járműveknek. Éppen ezért rendkívül fontos, hogy időben felkészítsük autónkat a téli időszakra – 
nyilatkozta lapunknak Kállay Imre, a Dunakeszin működő Kállay Autó – Ford és Mustang szerviz és szaküzlet ügyvezetője.

A nyitvatartás legfontosabb 
információi:
Tanítási időszakban hétfőtől 
péntekig 8 - 14.30 között – elő-
zetes telefonos bejelentkezés 
alapján – iskolai csoportokat 
várnak elsősorban.
A hétköznapi úgymond szabad 
pályás nyitvatartási idő: hétfő-
től csütörtökig 14.30 - 19.30, 

pénteken 14.30 - 20.30-ig.
Szombat: 9.00 - 20.30
Vasárnap: 9.00 - 19.30
Tanszüneti nyitvatartás: 9.00 - 
20.30
Az év végi ünnepi időszakban 
24-én, 25-én, 31-én és janu-
ár 1-jén is lehet korcsolyázni a 
váci jégpályán. 

Ribáry Zoltán

Vácott beindult a nagyüzem 
a Vanyek Béla Sportcentrum 

korcsolyapályáján
A Váci Reménység Egyesületnek köszönhetően a mostani téli 
szezonban újra hódolhatnak kedvtelésüknek a korcsolyázni vá-
gyók Vácott is, a hét elejétől beindult a nagyüzem a Vanyek Béla 
Sportcentrum Honvéd utca felőli fertályán kialakított jégpályán.

     

Korábbi lapszámainkat 

megtekintheti a 

dunakanyarregio.hu 
internetes portálon!



Intézd mobilról 
az ügyeidet!
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